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Szóbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úri 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli kérdést kívánok benyújtani Magyarország
miniszterelnökéhez

,,Uniós forrás nélkül miből fog fejleszteni Miskolc?"

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ szóban várom!

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A választások előtt Miskolcon számos fideszes vezető politikus járt, hogy hetente
jelentsék be ugyanazt, nevezetesen, hogy Miskolc hatalmas fejlődésen megy keresztül a modem
városok programnak köszönhetően. A város polgármestere, Kriza Ákos is arról beszélt, hogy
Miskolc kiszámítható források mentén fejlődik, és lesz itt minden: intermodális csomópont, Y
híd, megújuló történelmi avas, megújuló diósgyőri városközpont.

Aztán véget ért a választás, az Európai Unió pedig látva a hazai korrupció irdatlan
mértékét, úgy döntött, elzárja a pénzcsapokat. Ebben a helyzetben, ha Önök Magyarország
érdekeit képviselnék, és nem lenne félnivalójuk, akkor minél előbb csatlakoznának az Európai
Ügyészséghez. Önöknek azonban a lopott pénz fontosabb mindennél, ezért mit tettek? A
csatlósaikkal együtt leszavazták az Európai Ügyészséghez való csatlakozást, ezzel együtt pedig
arra szólították fel az önkormányzatokat, hogy utalják vissza a Magyar Államkincstárnak az 50
millió forint feletti, fel nem használt uniós forrásokat, nehogy az uniós pénzek hiányában
bedőljön a költségvetés.
A választások előtt osztogattak, most meg fosztogatnak.
Miskolcnak például 2,5 milliárdot kellett visszautalnia. Nem véletlen, hogy szinte minden
fejlesztés áll a városban. És bár az önkormányzat szerint ez a pénz nem fog elveszni, nagyon
jól tudjuk, hogy ott, ahol a lakástakarékokat kinyírhatják egy nap alatt, ott ennyi idő sem kell
ahhoz, hogy az uniós forrásokat is végleg elvegyék az önkormányzatoktól, Miskolctól is.



Kérdezem: termelőberuházások hiányban, uniós források nélkül, miből fog fejleszteni Miskolc?
Mikor készül el például az az intermodális csomópont, amire Orbán Viktor még 2016-ban 8
milliárdot ígért, azóta azonban fura módon ez a 8 milliárd is eltűnt.
Ha esetleg elmondaná, hogy hova, azt is megköszönném!

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2018. október 30.

Tisztelettel,


